
Venabygdsfjellet Vel 

 

Spørsmål på årsmøtet 11.08.2018 

 

1. Revisjonsberetning 

 

På årsmøtet ble det spurt etter en revisjonsberetning. Det er ikke krav om revisjonsberetning for 

foreninger og lag. 

Men revisor gikk gjennom regnskapet før årsmøtet, og bekreftet denne gjennomgangen i mail til 

styret, der hun bekrefter at regnskapet er kontrollert og godkjent. 

Kopi av mail er vedlagt 

 

1. Kostnader for medlemsdatabase. 

 

På årsmøtet ble det spurt om kostnader for medlemsdatabasen på kr 8 235 

Dette er en serviceavgift RUBIC belaster oss med, med kr 549 pr måned, eks mva, totalt kr 8235 pr år, 

inkl mva. 

Denne avgiften be innført av RUBIC i 2017, for å dekke kostnader til et serviceteam for support til 

sine brukere. 

Vellet ble ikke fakturert i 2017, og derfor var det ikke en tilsvarende postering på forrige år 

 

Mvh 

 

Dag Finn Erlandsen  

Kasser i Venabygdsfjellet Vel 

 

 

Vedlegg. Kopi av mail fra Revisor før årsmøtet 

 

 


